
 

Sletten Bådeklub 
Bestyrelsen 

 

	
 
Bestyrelsesmødereferat fra tirsdag den 18. februar 2025 kl. 19.00. 
 
Bestyrelse: Navn: Email: 

Formand Johannes Kildeby  Johanneskildeby@gmail.com 

Kasserer Claus Flach Claus@flach.dk  

Bestyrelse Lars Gandrup Petersen  larsgandruppetersen@gmail.com 

Bestyrelse Morten Blom Larsen  mbl@jbl.dk  

Bestyrelse Linda Cerup-Simonsen    linda.cerup.simonsen@gmail.com 

1. Suppleant Peter Krarup?           npk@krarups-snedkeri.dk 

2. Suppleant Henrik Boss Afbud denhenrikboss@gmail.com 

Sekretær Susanne Barnewitz susannebarnewitz@yahoo.dk 

 

Udvalg  

Aktivitet Karsten Frese     frese@mbuna.dk 

Kabyssen Janne Miller Afbud  jannemiller.dk@gmail.com 

Onsdagssejlads Gorm Arildsen Ikke inviteret Ga@koda.dk 

Teknik Peter Krarup    npk@krarups-snedkeri.dk 

Ungdomssejlads Niels Ole Sloth           nos@northrisk.dk 

Hovmester Jakob Christensen  info@restaurant-strejf.dk 

Ungdom Claus Schellerup. Ikke inviteret lille_claus@yahoo.dk 

  
 
Referent 	

Johannes. Tekst der er skrevet med kursiv, er emner der måske ikke er omtalt på mødet. 
 

1. Kommentarer til sidste referat 
Ingen 
 

2. Hovmesteren 
Jakob sagde at 2024 ikke har været det bedste år økonomisk. Der er stadig problemer med 
bemandingen, men kokken Daniel er nok løsningen fremover. 
Jakob foreslår at klubbens medlemmer bliver spurgt om madønsker. Janne? 
 
 
  
 



	 2	

3. Ungdomsudvalget 

For at referaterne kan blive så rigtige som muligt, vedrørende ungdommen bedes 
I hver især fortælle præcis hvad I gerne vil fortælle og have stående i referatet. 
Hilsen Referenten! 

Svært at skrive om ungdommen når der ikke kommer noget input!!! 

Niels og Henrik 

 

Lars orienterede om Foreningernes dag i Kommunens regi på Egedal den 24. februar. 

 
Optimisterne.  
Emil sejler både i Vedbæk og i Hellerup. Der er 2-4 optimister, der sejler/træner i Hellerup. 

Emil er flere gange til stævne i Athen??? Manglende input fra Henrik! 

Klubben har måske mulighed for at sælge tre af klubbens optimistjoller. Ungdomsafdelingen 
beslutter hvad der skal ske. Gentagelse. Vi tager stilling ved næste møde. Alle. 

Emil er blevet tilbudt at købe en speciel optimistjolle, en Winnerteam jolle til 35.000,-. Besty-
relsen godkendte købet, og Henrik bedes iværksætte købet. 

 

29fx 

Sofia og Ditlev træner fra Vedbæk om søndagen.  

 

49er 

Nikolaj og Daniel fortæller om deres oplevelser fra OL. Det bliver den 25. februar. 

Carl Emil og Simon sejler fra Villamoura i Portugal. Niels?? 

 

49 fx 

Silje og Rebekka sejler/træner fra Hellerup. Linda 

 

J70erne.  

En J70erne befinder sig i Nivå i vinter og sejler vintersejlads bl.a. med en WOW besætning. 
Linda leder sejladserne.  

Det er ikke afklaret hvilken bundmaling J70erne skal have. Udvalget kommer med en indstil-
ling, hvis det bliver en kostbar løsning. 

Lars er leder for den J70 der ligger i Sletten. Lars og Linda. 

 

Det skal vurderes om klubben skal skille os af med én af bådene.  

 

Der efterlyses en person, som er GREJ ansvarlig. Susanne bedes efterlyse en sådan person i 
sine mails til klubmedlemmerne. Linda laver input til hvad Susanne skal skrive. 
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4. Aktivitetsudvalget/Seniorudvalget 

Onsdag den 19. februar fortæller Peter Armfelt om at være overstyrmand på Georg Stage. 

Den 25. februar fortæller Nikolaj og Daniel om deres oplevelser ved deltagelse i OL i Paris. 

1. marts Champagne Bingo. 

Der indkaldes til GF onsdag den 19. marts. 

27. marts. Jazz fra kl. 20-23. Pris 200,-/pers 

Stander op 26. april. 12.30-14.30. Jazz gratis. 

3. maj arbejdslørdag. Gælder både klubhuset og klubbens både. 

 

5. Kabysudvalget 

Enkelte stole mangler beskyttelsesfødder. Beskyttelser befinder sig måske i skabet. Henrik 
Sparf har lovet at gøre noget med det. 

Susanne har fremskaffet et dokument, der beskriver hvor mange, der må være til et privat 
arrangement i klubben. 

Et medlem kan, sommer og vinter, arrangere et privat arrangement til maks 30 personer. 

Når standeren er nede, vinter, kan medlemmet yderligere betale for at få klubben lukket for 
andre medlemmer og så er 30 personer ikke længere et krav, der skal overholdes. Opslaget 
bedes rettet til og hænges op på tavlen, gerne lamineret. Susanne. 

 

6. Teknisk udvalg/klubhuset 
Vedrørende et nyt ventilationsanlæg.  
Det nye anlæg er monteret og er ved at blive indkørt.  
Der er stadig problemer med indkøringen, men der er teknikermøde den 19. februar. 
Der tænkes at lave en serviceordning med det firma, der har leveret anlægget.  
Der er dog fortsat problemer med det elektriske samspil med ventilationsanlægget. Claus er 
på sagen. 
 
Klubben har også købt og fået monteret et nyt gasfyr. 
 

7. Materiel 

Morten medbringer en materieloversigt til næste møde, hvor der tages stilling til om klub-
ben skal skille sig af med noget? 

Henrik har fået et tilbud fra PROSAVE i Korsør om opbevaring og service af 2 RIBS for 
13.500,- Begge RIBs er kørt til Korsør. Er der noget nyt vedrørende selve gummibådene? 

Der skal gøres noget fremover vedrørende begroninger, ruer, på bådene. Bådene er vold-
somt angrebet?? Det blev aftalt at bådene skal rengøres ved arbejdsweekenden og ved 
Standernedhalingen. To gange om året og måske bundbehandlet. 

Det bedste vil være flydebroer hvor RIBs kan ligge på. Morten vil undersøge om Mærsk evt. 
har lyst til at sponsere?? 

 

Trailere/joller der ligger ved Peter Krarups garage skal flyttes således som Peter beskriver. 
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Vedrørende klubbens lokale i foreningshuset, så skal der anskaffes en skærm til fremvisnin-
ger, men der skal monteres en aflåsningsmulighed inden anskaffelsen.  

Låse skal arrangeres og TV skærm anskaffes. Morten koordinerer. 
 

Kælderen er færdig og der er flyttet tilbage fra containere. Der skal nu købes nye reoler og i 
omklædningsrummene, skal der i samarbejde med kajakafdelingen købes bænke og et kna-
gesystem. Eventuelt også måtter. Pris aftales med Claus. Morten koordinerer. 

 
8. Økonomi 

Claus ser på klubbens økonomiske årsopgørelse. 

Claus vil bede Niels om at undersøge om klubben får en bestyrelsesforsikring. Gentagelse! 

 
9. Onsdagssejladser 

Afsluttet, og bøjerne er kommet i havn takket være Niels og FLID. 
 

10. Hjemmesiden 
Morten bedes luse ud i gammelt stof. PÅGÅR. 
 

11. Søhesten 
Ikke noget nyt. Hvornår næste gang. Janne 
 

12. Planlægning af BM 
Kommende bestyrelsesmøder i 2025:  
14. januar 
8. februar  
11. marts 
22. april (Ny dato) 
13. maj 
10. juni 
 

13. Nye medlemmer 
Hvordan får Sletten Bådeklub nye medlemmer? Specielt når det gælder ungdomssejlere, 
men også seniorer? 
Det blev besluttet at nedsætte et Rekrutteringsudvalg bestående af: 
Claus S. 
Henrik (Tovholder) 
Lars 
Linda 
Janne 
Susanne. 
 
Johannes orienterede om, at der på hjemmesiden er en fin reklame for optimistsejlads i Slet-
ten. Reklamen skal ses igennem og rettes til, inden den bliver udsendt til alle klubbens med-
lemmer.  

Husker ikke hvem der påtog sig opgaven??? 
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Mødet er afholdt og det har været et godt møde. Oprettelse af Facebook side, hvor man skal 
kunne se hvad der skal ske, blev omtalt. 
Næste møde?? Gentagelse. 
Henrik skylder referat. 
 

14. Eventuelt 
 
Linda og Johannes har snakket med Christine Theisen. Christine er ikke interesseret i at væ-
re med i bestyrelsen.  
 
Johannes har snakket med Per Holmgård og Henrik Sparf-Nielsen, der begge har sagt ok til 
at være med i bestyrelsen/suppleanter. 


